
JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és  Területfejlesztési 
Bizottsága 2014. június 24-én, 15.00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal tanácskozótermében 
megtartott soros, nyilvános üléséről.

Jelen van: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke, Szalai Gábor, Balogh Gábor bizottság tagja (3 
fő)

Távol maradt: Szucsányiné Csordás Mária, Hornyák Balázs bizottság tagja (2 fő)

Tanácskozási  joggal  megjelent:  Szente  Béla  polgármester,  Sahin-Tóth  Jenőné  pénzügyi 
csoportvezető

Megjelent: Nagy Lászlóné újságíró

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: tisztelettel köszönti a bizottsági ülésen megjelenteket. A 
bizottság ülését 15.00 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, mert az ülés 
kezdetekor  3  fő  bizottsági  tag  jelen  van.  Javasolja  a  bizottsági  ülésről  készült  jegyzőkönyv 
vezetésére Zilaji Krisztinát, a jegyzőkönyv hitelesítésére Balogh Gábor bizottsági tagot. Aki ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  a 
jegyzőkönyvvezető és a jegyzőkönyv hitelesítő személyét elfogadta.

Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy az  írásban  kiküldött  meghívóban  szereplő 
napirendi  pontokhoz  4.  napirendi  pontként  „Előterjesztés  a  Monorierdői  Polgármesteri  Hivatal, 
alapító okiratának, valamint a Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására” tárgyalja meg 
a bizottság. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  az  alábbi 
napirendet fogadta el mai nyilvános ülésére.

NAPIREND:

1. Előterjesztés a 2013. évi éves összefoglaló belső ellenőrzési jelentésre intézkedési terv 
beterjesztésére
Előterjesztő: Szente Béla polgármester

2. Előterjesztés  2014.  évre  a  Monorierdői  Polgármesteri  Hivatal  munkarendjének 
meghatározására, a nyári és téli igazgatási szünet megállapítására

Előterjesztő: Szente Béla polgármester

3. Előterjesztés Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. közhasznúsági jelentésére
Előterjesztő: Szente Béla polgármester

4. Előterjesztés  a  Monorierdői  Polgármesteri  Hivatal  alapító  okiratának,  valamint  a 
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására

Előterjesztő: Szente Béla polgármester

5. Egyebek
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1.  Előterjesztés  a  2013.  évi  éves  összefoglaló  belső  ellenőrzési  jelentésre  intézkedési  terv 
beterjesztésére
Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: a 2013. évi éves belső ellenőrzéssel már foglalkoztak. A 
költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló 370/2011. (XII. 31.) 
Korm.  rendelet  alapján  a  Polgármesteri  Hivatal  elkészítette  a  2013.  évben  lefolytatott  belő 
ellenőrzésekről  szóló  éves  összefoglaló  jelentést.  A jegyző  asszony  elkészített  egy  intézkedési 
tervet. 2013. évben 7 pontban határozták meg az ellenőrzendőket, ő azt rögtön az év elején 3-ra 
lecsökkentette és a végén, csak 2 ellenőrzést végzett, ezért a díjazása nem is került kifizetésre. Az 
intézkedési tervet nézve az első rubrikában van az, aminek kellett volna megtörténnie, a 3.-ban az, 
hogyan intézkedtek és az, hogy nem pótolható a feladat. Ami nem pótolható, ott nem tudnak mit  
tenni. A belső ellenőrzésre vonatkozóan két plusz feladatot kért a 2014. évben jegyző asszony, hogy 
a mostani belső ellenőrük még végezzen el. Miután nem történt ellenőrzés, túl sokat nem tudtak ide 
írni. Megkérdezi, hogy a 2. oldal közepe táján szerepel, hogy per folyamatban. Milyen perről van 
szó?

Szente Béla polgármester: ez a Benedek és Társa Kft-vel kapcsolatos, a Kft. nem végezte el azt a 
feladatot, amivel megbízta a hivatal. Épp ezért nem történt meg a kifizetés és ebből per lesz. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: ehhez hozzáfűzni valója már nincs. Megkérdezi, hogy 
van-e valakinek kérdése, hozzászólása a napirendi ponthoz? 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  felolvassa és szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

51/2014. (VI.24.) PTB
határozata

a 2013. évi éves összefoglaló belső ellenőrzési jelentésre készített intézkedési tervről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Polgármesteri 
Hivatal 2013. évi éves belső ellenőrzésére készített intézkedési tervet az előterjesztés 
szerint fogadja el. 
Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Szente Béla polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző

2.  Előterjesztés  2014.  évre  a  Monorierdői  Polgármesteri  Hivatal  munkarendjének 
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meghatározására, a nyári és téli igazgatási szünet megállapítására
Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: itt van előttük az előterjesztés, amelyben a közszolgálati 
tisztviselők  munka-  és  pihenőidejéről,  az  igazgatási  szünetről,  a  közszolgálati  tisztviselőt  és  a 
munkáltatót terhelő egyes kötelezettségekről, valamint a távmunkavégzésről szóló 30/2012, (III. 7.) 
Korm. rendelet, az alábbi módon határozza meg az igazgatási szünet elrendelésének szabályozását. 
Ezeket  a  rendelkezéseket  nem  szeretné  felolvasni,  csak  annyit  szeretne  hozzáfűzni,  hogy  a 
munkáltató  az  igazgatási  szünet  időszakára  figyelemmel  határozza  meg  a  szabadságolási  terv 
alapján kiadásra kerülő szabadságot. A 2. oldal alján van a Polgármesteri Hivatalnál az igazgatási 
szünet időtartamára vonatkozó leírat. 

Balogh Gábor bizottság tagja: elolvasta az egészet és talált egy kis problémát, ami neki probléma, 
lehet, hogy másnak nem. A munkáltató az igazgatási szünet időszakára figyelemmel határozza meg 
a  szabadságolási  terv  alapján  kiadásra  kerülő  szabadságot.  Az  államigazgatási  szerv  hivatali 
szervezetének  vezetője  az  igazgatási  szünet  alatt  a  szabadságot  úgy adja  ki,  hogy biztosítja  a 
zavartalan ügymenetet és feladatellátást, valamint a lakossági ügyfélszolgálattal rendelkező szervek 
esetében a folyamatos feladatellátást. A probléma az, hogy a következő oldalon viszont azt mondják 
ki,  hogy az  igazgatási  szünetek időtartama alatt  a  Polgármesteri  Hivatal  zárva tart.  A kettő  üti 
egymást, az egyik azt mondja, hogy folyamatos biztonságos ellátásról van szó, itt  viszont zárva 
tartana a Polgármesteri  Hivatal.  4000-en felül van a lakosság Monorierdőn, nem igazán kellene 
bezárni a Polgármesteri Hivatalt, legalább ügyeletet kellene tartani.   

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: ő is, pont ezt a problémát szerette volna felvetni. Tavaly 
két részletben ment el a hivatal szabadságra és 3-3 fő volt kb. bent. 

Szente Béla polgármester: minden évben és mindenhol van igazgatási szünet, amikor ki tudják 
adni a szabadságokat, pontosan azért, hogy ne halmozódjon fel, mert ki kell adni. Ügyelet szokott 
lenni. Amikor átköltözött ebbe az épületbe a hivatal, akkor is volt, tavaly is ügyelet. A hivatal zárva 
van, de ügyeletet lehet tartani. Nem ülésezik az önkormányzat, a hivatal zárva van, de ügyelet van,  
nincs teljesen zárva. Tavaly ő is bent volt hetente többször és sosem volt egyedül. 

Balogh Gábor bizottság tagja: neki az a bejegyzés, hogy az igazgatási szünetek időtartama alatt a 
Polgármesteri Hivatal zárva tart, nem tetszik. 

Szente Béla polgármester: a hivatalos megfogalmazásról lehet vitatkozni. Részletesen zárva tart, 
vagy mi lenne Balogh Gábor szerint a helyes megfogalmazás?

Balogh Gábor bizottság tagja: lehet olyat csinálni, lehet a lakosoknak ezen idő alatt valamilyen 
gondja, amivel felkereshetnék a hivatalt. 

Szente Béla polgármester. ügyelet van. Nem ezt kapja meg a lakos, hanem az ki lesz függesztve. 

Szalai  Gábor bizottság  tagja:  a  kifüggesztésről  kell  a  bizottságnak  döntenie.  Nem zárva  tart, 
hanem ügyeletet tart legyen a szövegben.
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Balogh Gábor bizottság tagja: így már mindjárt elfogadható lenne. 

Dr. Pácziné  Félix Anna bizottság elnöke:  megváltoztatják a  szövegben,  hogy a Polgármesteri 
Hivatal ügyeletet tart, nem „zárva tart”.

Szente Béla polgármester: akkor azt is határozza meg a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság, 
hogy mely napokon legyen ügyelet, mert itt több napról van szó. Itt van nyári és van téli igazgatási 
szünet. Télen december 22-től 2015. január 04-ig van igazgatási szünet, amibe beleesik a karácsony 
is. Ebből a karácsonyt és az újévet biztos ki kell venni. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: munkanapokon ügyeletet tart.

Szalai Gábor bizottság tagja: a nyári- téli szabadság ideje alatt munkanapokon ügyeletet tart a 
hivatal. 

Szente Béla polgármester:  ügyrendi kérdése van. Ha a Polgármesteri Hivatal ügyeletet tart,  de 
maga ügyintézés nem fog folyni, mert amikor közigazgatási szünet van, akkor nem csak itt van 
közigazgatási szünet. Fel lehet venni magát a panaszt, vagy elintézendő dolgot, de az biztos, hogy 
az két  hétig  ülni  fog,  annyi  lesz,  hogy felveszik,  de nem tudják továbbítani  a  Járási  Hivatalba 
Monorra, vagy a Kormányhivatalba, mert az is közigazgatási szünetet tart. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: persze, ha idejön valaki, akkor felveszik a panaszát vagy 
az elintézendő dolgot és az ülni fog két hétig, de, ha idejön valaki, ne zárt ajtókat találjon. Azzal van 
gondja, hogy teljes egészében be van zárva a hivatal. Ez tavaly sem volt, 10 napig volt az egyik 
csapat bent a hivatalban és 10 napig meg a másik, ami nem biztos, hogy 10 nap, csak két részben 
volt a hivatal szabadságon. 

Szente Béla polgármester: most is két hétről van szó és közben ügyelet lenne. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: most is 5 hetet határoz meg a rendelet összesen. Most is 
lehetne ugyan azt alkalmazni, nem? 

Szente Béla polgármester: a dátum kivételével a megfogalmazás ugyan az, mint tavaly. Tavaly is 
ugyanúgy ügyelet volt tartva. 

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke:  határozottan  emlékszik  rá,  hogy  tavaly  nem  volt 
mindenki  egyszerre  szabadságon,  a  hivatal  pénzügyi  dolgozói  voltak  első héten  ügyeletben,  az 
igazgatási részen dolgozók pedig a második héten. 

Szente Béla polgármester: ez rendben van, de ugyan úgy ügyeletben, itt érdemi ügyintézés akkor 
nem folyik.  

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: az rendben van, hogy ügyintézés nem folyik, de valamit 
kell a lakosságnak mondani.
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Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető: két dologban szeretne segítséget kérni. Az egyik az, hogy 
akkor definiálják, hogy mit jelent az, hogy ügyelet és ügyintézés? Mert az ügyelet is más, mint az 
ügyintézés. A másik: jegyző asszony kérte, hogy mondja el, hogy augusztus, szeptember, október 
hónapban a választások, a határidős feladatok miatt már szabadságra a kollégák nem tudnak menni. 
Egy-egy napokat rendkívüli esetben tud engedélyezni, mert a pénzügyi és az igazgatási területen is 
nagyon nagy feladat vár a kollégákra a választások alkalmával. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: nem is azt firtatják, hogy menjenek vagy ne menjenek 
szabadságra, még azt is mondta polgármester úr, hogy a választástól számítva visszaszámolva 50 
munkanap. Ha kiszámolják, ez kb. augusztus 10-től. Itt még egy hét elférne. Nem tudja, hogy minek 
alapján lett így? 

Szente  Béla  polgármester:  alkalmazkodva  a  központi  közigazgatási  szünethez,  úgy  lett 
meghatározva. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: már beszéltek róla, hogy nekik problémájuk az is, hogy 
az üléseket egy héttel korábban kell tartani, mert akkor július utolsó hetében nem tudják az üléseket 
sem megtartani, mert ha nincs hivatal, akkor nem tudják megtartani.

Szalai Gábor bizottság tagja: azt már letisztázták, hogy végül is csak ügyeletet tartsanak, hogy az 
ügyfél sürgősségi esetben az ügyét el tudja intézni, de más ügyet nem intéznek. 

Szente  Béla  polgármester:  ha  nem is  ügyfélfogadással,  de  nyitva  lesz  a  hivatal,  tudniillik  itt 
diákmunkától  kezdve  a  közmunkásokig  minden  lesz  nyáron,  tehát  nem  áll  meg  az  élet.  Itt 
közigazgatási ügyintézés nem lesz.  

Szalai Gábor bizottság tagja: akkor nincs miről beszélni Polgármester úr, ha nyitva van a hivatal. 
Azt kéri a bizottság, hogy ügyelet legyen. Ha bárki idejön valamilyen problémával, egy kolléga 
tudja  őt  fogadni.  Lehet  olyan eset  is,  hogy valakire  rágyullad  a  háza,  de  lehet  olyan is,  hogy 
felfordul valaki a sarkon. Ezeket az ügyfeleket kellene fogadni. 

Szente Béla polgármester: ez pont hozzá tartozik. Ő valószínűleg bent lesz, de nem fogja tudni 
sem a szociális sem a munkaügyeket elintézni, mert nem az ő feladata.

Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető: ha már elvesz egy kérelmet, az már ügyintézés. 

Szalai Gábor bizottság tagja: ne, de van bent valaki.

Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető: de az már nem ügyelet, ha ügyet intéz. Az ügyelet az, ha 
bejön az ügyfél és azt mondja neki: Jó napot kívánok, legyen szíves visszajönni ekkor és ekkor, 
mert az ön által keresett ügyintéző akkor lesz a hivatalban megtalálható. Ez egy ember. 

Szente Béla polgármester: ez így volt tavaly is. 
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Szalai Gábor bizottság tagja: két hétig zárva lesz a hivatal,  Balog Gábornak abban igaza van, 
hogy azt akarja, ne legyen zárt ajtó a hivatalban. Azt, hogy ezt minek nevezik, meg kell beszélni 
jegyző asszonnyal, mindegy, hogy ügyintézésnek nevezik vagy ügyeletnek, ha ügyet kell intézni. 
Ha a kettő vágja egymást, akkor ügyintézést kér a bizottság.

Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető: ez nem mindegy. Azért kérdezi a bizottságot, hogy mondja 
meg, ő szerinte mit takar és döntse el, hogy mit szeretne. 

Szalai Gábor bizottság tagja: az hangzott el, ha jön egy ügyfél és elveszik tőle a papírját, az már 
ügyintézés. Ha valaki idejön problémával, valakinek fogadni kell, ha ügyet kell intézni, akkor azt 
kérik. Ne az legyen, hogy idejön valaki,  hoz valamit és azt mondják neki, ne haragudjon, csak 
ügyelet van, viszontlátásra. A bizottság ettől fél, hogy ilyen ne legyen. 

Balogh Gábor bizottság tagja: ha ügyintézésnek nevezik azt az első lépést, amikor az ügyféltől 
átvesznek valamilyen kérvényt, dokumentumot vagy bármit, ami ő intézni akar, és nem tudják ezt a 
Kormányhivatalnak továbbítani,  ami  tény és  való,  mert  ők is  zárva vannak,  attól  függetlenül  a 
lakosok annyit megérdemelnek, hogy átvegyék tőlük ezt az akármit. 

Szente Béla polgármester: ez eddig is megvolt, tavaly is meg az előtte lévő években is. 

Balogh Gábor bizottság tagja: ebben igaza van Polgármester úrnak, de ez nincs leírva, itt az van, 
hogy zárva tart, ami azt jelenti a számára, hogy az ajtó be van zárva és egy zárva táblával el van 
látva.  Azért,  hogy az állampolgár ne azt érezze,  hogy ki van itt  semmizve,  zárt  ajtókat dönget,  
hanem az legyen, hogy igen is foglalkoznak és törődnek vele. El kell neki mondani, hogy két hétig 
nem működik a Kormányhivatal sem, de ezt átveszik tőle és utána fogják tudni ezt továbbítani, 
ennyi. 

Szente Béla polgármester: ebben viszont kéri majd a képviselők segítségét is. Ez minden évben 
így volt, nem új keletű dolog, eddig nem volt ilyen fennakadás. Meg volt mondva, hogy ügyelet 
van, el lett véve a papír, de nem volt ügyintézés. 

Balogh Gábor bizottság tagja: most mondta Sahin-Tóth Jenőné, hogyha elveszik a papírt, akkor 
az már ügyintézésnek számít.

Szente  Béla  polgármester:  tavaly  is  úgy  volt,  hogy  akkor  nem  volt  az  ügyével  két  hétig 
foglalkozva csak sorba volt rakva.

Balogh Gábor bizottság tagja: ők ezt szeretnék a véleménye szerint.

Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető:  a hatósági  munkáról  egy picit,  pár  szót  röviden mond. 
Egyik része  az,  amit  itt  helyben intéznek,  a  másik  része az,  ami  esetleg  nem rájuk tartozik és 
továbbítja bármelyik hatósághoz, mert megállapítja, hogy nem az ő ügye. Ez az ügyeknek egy kis 
százaléka, valamint néhány százalékát kiteszi az, amikor az ügysegély ide, szerdánként jön és a 
Járási  Hivatalban,  vagy a  Kormányhivatalban intézendő ügyeket  el  tudja  itt  helyben ügysegély 
segítségével végezni. Az ügyek nagy többségét a hivatal intézi és avval, hogy elvesz egy kérelmet, 
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elvesz egy papírt, rányomja a bélyegzőt, azzal neki, mint hivatalnak az ügyintézési határidő elindul.  
Benne van az intézkedési  határidőben és  elkezdi  az  ügyintézési  eljárást.  Itt  vagy az van,  hogy 
telefonos ügyelet, ami az előterjesztésben le van írva anyakönyvi ügyekben, ha haláleset történik 
esetleg, ami S.O.S, de egyébként a hivatal zárva tartana. Ahhoz, hogy a Polgármester úr hogyan 
biztosítja azt, hogy az önkormányzatnál a lakosság ne zárt ajtókat találjon, be tudjon jönni és két 
szót tudjon kérdezni, ami valóban csak az lenne, hogy mikor találja itt azt az ügyintézőt, aki az  
ügyével foglalkozni tud. Tegyen a bizottság javaslatot a képviselő-testület felé. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: akkor az elmúlt években az ő tudomásukra nem jutott, 
de akkor így volt,  nyitva volt  ugyan a hivatal  ajtója, beszélt az ügyfelekkel valaki,  de nem lett  
semmi elvéve tőlük. 

Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető: a tavalyi évben mindenkitől minden el lett véve, felváltva 
ment a két csoport szabadságra, az ügyintézés úgymond folyt, mert a kérelmeket elvették, de azok 
csak  akkor  intéződtek,  amikor  az  ügynek  a  tényleges  ügyintézője,  a  gazdája  itt  volt.  Hatósági 
ügyben ő nem intézkedett, a kolléganő pénzügyi ügyben határozatot nem hozott.

Szalai Gábor bizottság tagja:  végül  is  a 30 napba vagy 21 napba belefér az ügyintézés,  ha a 
szabadságot kiveszik és itt akkor is van munkafolyamat.

Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető: most ez a kétszer két hét nem megoldható.

Szente Béla polgármester: 21 nap az ügyintézési határidő, ha itt elveszi valaki, nem biztos, hogy el 
lesz  intézve,  mert,  ha  továbbítani  kell,  ők  is  betartják  az  ügyintézési  folyamatot  és  utána  az 
önkormányzaton csattan a lakosság nyelve. Az igazgatási szünetet nem a hivatal állapítja meg, az 
elő van írva, a szabadságot ki kell adni. Nem fogják tudni kivenni a szabadságot. Azzal is számolni 
kell  a  bizottságnak,  hogy  az  alkalmazottaknak  ki  kell  adni  és  biztosítani  kell  a  szabadságot. 
Márpedig, mivel, hogy közeleg a választás, nem fogják tudni kivenni és év vége felé megint nem. 
Mivel,  hogy két hétre állna le és nem kétszer 10 napra a hivatal,  itt  vannak olyan kollégák is, 
akiknek 30 napos szabadságuk van, nem fogja tudni nekik biztosítani a hivatal, hogy kivegyék a 
szabadságukat. Telefonos ügyelet van, talál itt valakit, vagy a vonal végén, vagy személyesen és el 
fogják tudni neki mondani, hogy jöjjön vissza a jövő héten. Ez eddig is megvolt.

Szalai Gábor bizottság tagja: az előbb ezt mondták. Nem kellene sokáig firtatni ezt a napirendi 
pontot, mert végül is azt szeretnék, hogy legyen ügyelet. 

Szente Béla polgármester: azt nem írhatják ki, hogy nyitva van a hivatal, ha nem lesz elintézve az 
ügye az ügyfélnek. 

Szalai Gábor bizottság tagja: most már 8. éve vannak külön Monortól. Ilyen vitájuk még szerinte 
nem is volt. Ami idáig el volt intézve, most is az kérik. Ha jön az ügyfél, legyen nyitva az ajtó,  
fogadják a ügyfelet, mondják el neki, hogy két hét múlva lesz az ügye elintézve, a lényeg az, hogy 
be tudjon jönni az ügyfél.

Szente Béla polgármester: a portán az lesz, aki eddig is volt. 
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Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  végül  is  itt  vannak már 7 éve és nem tudatosodott 
bennük, hogy hogyan is volt az ügyintézés, csak a tavalyi év, ami két részben volt.
Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető: tavalyelőtt egy hét szünet volt, és mivel pont akkor volt az 
új Polgármesteri Hivatal átadása, átvétele, meg minden, ezt az jelentette, hogy a hivatal dolgozóinak 
75 %-a minden nap bent volt szabadság ideje alatt. Így volt ellátva a feladat. De azért így ne legyen, 
jó?

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke:  nem  lesz  így,  azt  szeretnék,  hogy  a  dolgozó  a 
szabadságot  vegye ki,  lehetőleg egyben,  ne kelljen megszakítani  közben,  de ugyanakkor a  falu 
lakosságának is eleget kell tenni, legyen, aki szóba áll velük, legyen aki, kellően tájékoztassa őket. 
Az  S.O.S  ügyekben  van  ellátás,  úgy,  hogy  szeretnének  mindenkinek  eleget  tenni,  lehetőleg. 
Szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot, azzal a módosítással, hogy az 
igazgatási szünetek időtartama alatt a Polgármesteri Hivatal a munkanapokon ügyeletet tart. Aki 
ezzel a módosítással együtt a határozati javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

52/2014. (VI. 24.) PTB
határozata

2014. évre a Monorierdői Polgármesteri Hivatal munkarendjének meghatározására, 
a nyári és téli igazgatási szünet megállapításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  2014.  évre  a 
Monorierdői  Polgármesteri  Hivatal  munkarendjének  meghatározását  a  nyári  és  téli 
igazgatási szünet megállapítását az előterjesztés szerint fogadja el. 
A Polgármesteri Hivatalnál az igazgatási szünet időtartamát: 
a.) nyáron: 2014. július 21-től 2014. augusztus 03-ig,
b.) télen: 2014. december 22-től 2015. január 04-ig javasolja megállapítani. 
Az  igazgatási  szünetek  időtartama  alatt  a  Polgármesteri  Hivatal  a  munkanapokon 
ügyeletet tart. 
A Polgármesteri Hivatal  2014. október 18-án  (szombat/munkanap)  2014. december 
13-án (szombat/munkanap) zárva tart. 
A  Polgármesteri  Hivatal  ezen  időpontokban  telefonos  ügyeleti  rendben  biztosítja 
anyakönyvi ügyekben az ügyfélfogadás zavartalanságát. 
A Képviselő-testület  kérje  fel  a  Polgármestert,  hogy  a  Jegyző  útján  tegye  meg  a 
szükséges intézkedéseket. 
Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke
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Szente Béla polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző

3. Előterjesztés Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. közhasznúsági jelentésére
    Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke: a  Szárazhegy  Quercus  Nonprofit  Kft.  2013.  évi 
beszámolójának  és  közhasznúsági  jelentésének  véleményezéséről  szóló  felügyelőbizottsági 
jegyzőkönyv megérkezett, de a Kft. vezetőjének a beszámolója nem, amelyet 30 napon kell neki 
benyújtani. Addig ezzel érdemben nem tudnak foglalkozni. 

Szente Béla polgármester: megérkezett, mert meg kellett, hogy érkezzen a beszámolónak. Mivel a 
Kft. ügyvezetőjétől nem kapták meg a beszámolót, javasolja, hogy 30 napon belül ő is nyújtsa be. 
Addig  nem  tudják  érdemben  tárgyalni.  Valamint  elmondja,  hogy  a  Hortobágyi  familiával  a 
szerződés megszűnik e hónap végétől, javasolni kell a képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel a 
polgármestert,  hogy keressenek  másik  könyvelőt  vagy könyvelői  irodát  július  1-től.  Érdemben 
dönteni  kell  a  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottságnak,  hogy  azt  javasolja  a  Képviselő-
testületnek,  hogy  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  vagy  kérje  fel  akár  a  Szárazhegy  Quercus 
Nonprofit  Kft.  ügyvezetőjét,  hogy  2014.  július  1-től  gondoskodjon  másik  könyvelőről.  A 
Hortobágyi könyvelő irodával nem jár le a szerződés, de 2014. június 30-ával szerződést bontanak 
az irodával a csúszások és fennakadások miatt. Véleménye szerint nem egy polgármesternek, nem 
egy ügyvezetőnek, nem egy alkalmazottnak kell felhívni a könyvelő iroda figyelmét erre, meg arra, 
meg amarra, hanem ez lenne a könyvelő iroda feladata. Nem egyszer a Kft. alkalmazottja látta el 
azokat a feladatokat, ami a könyvelő iroda feladata lett volna. 

Dr. Pácziné  Félix  Anna bizottság elnöke:  a  határozati  javaslat  úgy szól,  hogy a Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  kérje  fel  Szondi  Jánost  a 
Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatóját, hogy 30 napon belül nyújtsa be 2013. 
évi írásos beszámolóját és a könyvelő váltáshoz 2014. július 1-től keressen másik könyvelőt vagy 
könyvelői irodát. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

53/2014. (VI.24.) PTB
határozata

a Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. közhasznúsági jelentéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, kérje fel Szondi Jánost a 
Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatóját, hogy 30 napon belül nyújtsa 
be a 2013. évi írásos beszámolóját és a könyvelő váltáshoz 2014. július 1-től keressen 
másik könyvelőt vagy könyvelői irodát. 
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Határidő: azonnal
Felelős: Szente Béla polgármester 

4.  Előterjesztés  a  Monorierdői  Polgármesteri  Hivatal  alapító  okiratának,  valamint  a 
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására
Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Szente Béla polgármester:  azért  van erre szükség, mert törvénymódosítás történt és az alapító 
okiratot módosítani  kellett  az alábbi  pontok szerint.  Mindenki megkapta az anyagot időben. Ki 
lettek húzva, amik módosításra kerültek. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: felolvassa és szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

54/2014. (VI.24.) PTB
határozata

a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Polgármesteri 
Hivatal alapító okiratát módosító okiratot és az egységes szerkezetű alapító okiratát a 
határozat melléklete szerinti tartalommal fogadja el. 
A Képviselő-testület bízza meg Szente Béla polgármestert és Vargáné Vass Éva jegyzőt 
a további teendők ellátásával. 
Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke.

Szente Béla polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző

Sahin-Tóth Jenőné pü. csoportvezető: a bizottság akkor külön kíván határozatot hozni az alapító 
okiratról és az SZMSZ-ről. 

Szente Béla polgármester: az előterjesztés a Polgármesteri Hivatal, alapító okiratának, valamint 
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról szól. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek,  hogy  a  Polgármesteri  Hivatal  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatát  az 
előterjesztés szerinti módosítással fogadja el. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.
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A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

55/2014. (VI. 24.) PTB
határozata

a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Polgármesteri 
Hivatal  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatát  az  előterjesztés  szerinti  módosítással 
fogadja el. 
A Képviselő-testület bízza meg Szente Béla polgármestert és Vargáné Vass Éva jegyzőt 
a további teendők ellátásával. 
Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke.

Szente Béla polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző

5. Egyebek  

Szente Béla polgármester: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság két hónappal ezelőtt tárgyalta 
az óvoda tisztasági festését. Beérkezett két árajánlat, de nem hoztak döntést, arról volt szó, hogy 
kérjenek be újabb árajánlatokat. Az óvoda július 2. hetétől augusztus 3. hetéig zárva lesz.  Nem 
fognak tudni legközelebb erről érdemben tárgyalni, mert nem lesz sem bizottsági, sem testületi ülés. 
Kéri a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságot, hogy tegyen javaslatot a képviselő-testületnek is, 
hogy a két  árajánlatból választva,  vagy miképpen legyen megoldva az óvoda tisztasági festése. 
Azon kívül még gondoskodniuk kell  arról is,  mint fenntartónak,  hogy az ÁNTSZ megállapított 
néhány hiányosságot, amit ki kellene javítani, linóleum, ilyesmi, ezt is a nyár folyamán kellene 
megvalósítani.  Az  önkormányzat  önerőből  megveszi  az  anyagot,  vagy  felajánlásból,  vagy 
társadalmi munkával, de ezt is meg kell oldani még az egy hónap alatt, amíg zárva lesz az óvoda. 

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke:  az  egyik  árajánlat  650.000.-  Ft,  a  másik  pedig 
1.647.000.- Ft.

Szente Béla polgármester: ezt az áprilisi soros bizottsági és testületi ülésen tárgyalták. Dönthetnek 
úgy is, hogy nem csináltatják meg, de az önkormányzat fenntartása alatt áll, ezért gondolta, hogy 
erről tárgyalni kell. Elkülönítve önkormányzatra, felújításokra van pénz. 

Szalai Gábor bizottság tagja: elég komoly összegről van szó, már megint. A tisztasági festést úgy 
érzi, hogy az intézmény vezetőjének nem egyszerre kellene az egész óvodát átfestetni. Javasolja a 
konyhát, a WC-ket, a folyosót és csak azokat, amelyek az ÁNTSZ előírásai szerint szükségesek. A 
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csoportszobákat most ki kellene venni, mert az anyagi helyzetük olyan, hogy nem egyszerre kellene 
az egész óvodát átfesteni. 

Balogh Gábor bizottság tagja: egy bejárást javasol, hogy milyen állapotban van az óvoda. 

Szente Béla polgármester: a bejárással egy kicsit elkéstek, mert igenis ráfér a festés. Aki bejár a 
konyhára az láthatja, hogy igen is ráfér a festés a konyhára és a nyári karbantartás és az óvoda többi  
helyiségére is. Amikor áprilisban ezzel foglalkoztak, egyik képviselő sem vette a fáradságot arra, 
hogy bejárja. Az ÁNTSZ nem véletlenül hozta fel, hogy a tisztasági festést és ezt, meg ezt még meg 
kell tenni ahhoz, hogy gondtalanul, zavartalanul tudjon működni az intézmény. A tisztasági festésre 
szükség van. Azt is mondhatják, hogy részletekben, csak akkor javasolja a bizottság a testületnek, 
hatalmazza fel a polgármestert,  hogy vegye fel az intézmény vezetőjével a kapcsolatot, beszélje 
meg,  hogy részletekben  kerüljön  az  óvoda  tisztasági  festésre.  Arra  nincs  már  idő,  hogy újabb 
árajánlatokat kérjenek be és más döntéseket hozzanak. Itt azonnali beavatkozásra lesz szükség. A 
munkaerő megoldott, a szerszám adott. Mást is oldottak így már meg.

Szalai Gábor bizottság tagja: ha a munkaerő megoldott, akkor a 650.760.- Ft is sok, mert egy 
csoportszobára elég egy vödör festék. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy bízza meg Szente Béla polgármester urat,  vegye fel a kapcsolatot a 
Csicsergő  Óvoda  intézményvezetőjével,  hogy  a  tisztasági  festésről  gondoskodjon.  Aki  ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

56/2014. (VI.24.) PTB
határozata

a Csicsergő Óvoda tisztasági festéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek,  bízza meg Szente Béla 
polgármester urat,  vegye fel  a kapcsolatot  a Csicsergő Óvoda intézményvezetőjével, 
hogy a tisztasági festésről gondoskodjon.
Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Szente Béla polgármester

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: még egy dolgot mondott neki polgármester úr, amivel 
foglalkozniuk kell, ez a kemping.
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Szente Béla polgármester: a módosított határidő is lejárt a vízügytől, nem érkezett meg a papír.  
Kéri  a  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottságot,  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a 
Polgármester és a Polgármesteri Hivatal újra írja ki hasznosításra a kempinget. Vannak jelentkezők 
a kempinget újra bérbe venni. Az, az úriember, az a tulajdonos, aki a fásítást fogja végezni, mert az 
ő  tulajdonában  lévő  részen  kiirtották  az  erdőt,  sokáig  elhúzta  az  erdősítést,  felajánlott  az 
önkormányzatnak némi segítséget. Abban egyezkedett  vele, hogy újítsa fel a kempinget és nem 
zárkózott el ettől. A későbbiek folyamán, mivel a határidő lejárt,  újra ki kell írni a pályázatot a 
kemping hasznosítására. 
Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek, bízza meg a Polgármestert és a Polgármesteri Hivatalt, hogy újra írja ki a 
pályázatot a Kemping hasznosítására. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

57/2014. (VI.24.) PTB
határozata

a Kemping hasznosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  kérje  fel  Szente  Béla 
polgármester urat és a Polgármesteri Hivatalt, hogy újra írja ki a pályázatot a Kemping 
hasznosítására.
Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Szente Béla polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző

Szente Béla polgármester:  tájékoztatja a bizottság tagjait,  hogy végre megérkezett  a MÁV-val 
egyeztetett tárgyalásnak a szerződés mintája. Támogatási szerződést kötnének a MÁV-val a vasúti 
váróperon és az ott  lévő váróhelyiségnek a fenntartására és ezért  felajánlott  800.000.- Ft-ot. Ez 
nekik nyűg és szerinte a hivatal sokkal jobban el tudja látni, mert tudják, hogy mikor kell sózni,  
kiüríteni a kukákat, mert különben senki nem fog ezzel foglalkozni rajtuk kívül. Még átnézetik a 
jogi képviselőjükkel, az ügyvéddel. Reméli, hogy a következő soros ülésen, amit előre hoznak, meg 
fogja tudni tárgyalni a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és a Képviselő-testület is. 

Balogh  Gábor  bizottság  tagja:  Monorierdői  lakosok  megkeresték  azzal  a  kéréssel,  hogy  a 
temetőben szeretnének egy olyan helyet  kialakítani,  mivel  a  rokonaik  távoli  temetőben vannak 
elhelyezve,  ezért  szeretnének  egy  kegyeleti  helyett  itt  a  temetőben.  Nem  otthon  szeretnék 
meggyújtani a gyertyát, hanem kint a temetőben, és ott egy kopjafáról lenne szó, vagy valamilyen 
hasonló kialakításúról, melyben társadalmi munkát is vállalnának. 
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Szente Béla polgármester:  őt is megkeresték ezzel.  Három méteres tölgyfára lenne szükségük. 
Megoldható lenne, csak a szállítással van gond. Tisztázni kellene, hogy ki a fenntartója meg stb. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: ki az, aki elkészíti, ki alakítja ki emlékművé? 

Szente Béla polgármester: ennek is van némi akadálya, mert nem úgy van, hogy kitalálnak valamit 
és  felállítják.  Ha  ez  nem  magánterületen,  hanem  közterületen  van,  ennek  egyéb  szabályai  és 
előírásai is vannak. Nem zárkózik el a javaslattól, tőle lehet kopjafa is. Ő keresztről hallott először, 
csak ugye a kereszthez nem minden vallású egyedek hajlandók odajárulni. Ez egy vegyes temető, 
ezért nem zárkózik el a kopjafától. Még írásban senki nem kereste meg. Ezt a kérdést jobban körbe 
kellene járni. Ki a kivitelező, ki a megbízó. Nem fognak kivágni tölgyfát Monorierdőn.

Szalai Gábor bizottság tagja:  Monorierdőn a tölgyfák elég kevesen vannak már. A tölgyfáikra 
vigyázzanak,  ilyesmire  ne  használják  fel.  Lehet  egy  emléklapot  is  feltenni,  amit  tettek  a 
Kempingben, ugyan ilyen emléklapot lehetne ide is felállítani és olcsóbb lenne,  jobban mutat a 
temetőben. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: akik megkeresték Balogh Gábort, mondja meg nekik, 
hogy keressék meg a polgármestert írásban, meg a felajánlást is tegyék meg, addig nem tudnak vele 
foglalkozni. 

Szente Béla polgármester: a Monori Evangélikus Egyházközség megkereste az önkormányzatot, 
hogy rendbe kellene tenni az egyháznak a területét. Az ingatlan rendbetételéhez nem rendelkeznek 
annyi  emberrel  és  munkaerővel,  hogy ezt  rendbe  tudnák  tenni.  Ebben  kérik  az  önkormányzat 
segítségét. Ez a régi Beton úton van. Szerinte ennek nincs akadálya, tavaly is fordultak hozzájuk 
ilyen megkereséssel. Ez így korrekt, elkerülendő azt, hogy kikezdjék őket, hogy az önkormányzat 
másnak  a  területét  miért  tisztíttatja  ki.  Javasolja  a  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  a 
Képviselő-testületnek, bízza meg Szente Béla polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot a Monori 
Evangélikus  Egyházközséggel  és  beszélje  meg  a  részleteket  az  egyház  tulajdonában  lévő 
Monorierdő, Beton úton lévő ingatlan rendbetételére vonatkozóan.   

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  szavazásra bocsátja  a polgármester  úr  által  javasolt 
határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot 
hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

58/2014. (VI. 24.) PTB
határozata

a Monori Evangélikus Egyházközség Monorierdő területén lévő ingatlanának 
rendbetételéről

14



Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek,  bízza meg Szente Béla 
polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot a Monori Evangélikus Egyházközséggel és 
beszélje meg a részleteket az egyház tulajdonában lévő Monorierdő, Beton úton lévő 
ingatlan rendbetételére vonatkozóan. 
Határidő: azonnal
Felelős: Szente Béla polgármester  

Szalai Gábor bizottság tagja: van két szelektív szigetük az iskolánál és a Coop ABC-nél. Az ott 
lakók  azt  mondják,  hogy  tele  van  annyira  szeméttel  a  szelektív  sziget  és  olyan  illegális  a 
anyagokkal,  ami  bűzt  terjeszt.  Kérik,  hogy a  hivatal  kérje  fel  a  KÖVÁL Zrt-t,  hogy sűrűbben 
szállítsák el ezeket a hulladékokat. Idáig úgy volt, hogy amikor tele volt, jöttek és elvitték. Most úgy 
látja, hogy ezzel leálltak. Szeretné, ha ez rendezve lenne. 

Szente Béla polgármester: hozzá is eljutott néhány lakosnak a panasza. Beszélt a KÖVÁL Zrt-vel, 
akik  elmondták,  hogy minden  településen  szinte  ugyan  ez  a  gond.  Nem jó  híre  van,  mert  azt 
mondták, hogy a Coop ABC-nél lévőt meg fogják szüntetni és csak a másikat fogják meghagyni. 
Arra hivatkoznak, hogy arra nekik kapacitásuk nincs, hogy a rongálással, meg amit elhelyeznek ott 
bent és nem szelektív hulladék, a kerekeket kiszedik szinte minden településen, ezért csökkenteni 
fogják a szelektív hulladékszigetek számát. Inkább arra fognak rámenni, hogy a házaktól szállítsák 
el a szelektív hulladékot. 

Szalai  Gábor  bizottság  tagja:  anno  le  volt  rendezve,  hogy  Monorierdőn  két  szigetnek  kell 
elkészülni, amikor még Monoron voltak. Ezek előírások. Nem úgy van, hogy a KÖVÁL Zrt-nek 10 
% megvonása van és gondolkozik azon, hogy rosszak a kerekek vagy lelopták. Monorierdőn még a 
kukák kerekeit nem lopták ki, itt az, az egy probléma van, hogy tömve van a kuka és mellé rakják az 
emberek. Sajnos ilyenek a magyarok és a Monorierdőn élők is, hogy beletesznek a kukába olyat is, 
amit nem kellene belerakniuk. Nem mondhatja az igazgató úr, hogy most ezért az egyik szigetet 
megszünteti.  Akkor  szüntetheti  meg,  ha  megcsinálja  ugyanazt,  amit  Budapesten,  hogy  minden 
lakosnak  biztosítja  a  három  kukát.  Nem  hiszi  azt,  hogy  önhatalmúlag  az  egyik  szigetet 
megszüntetheti.

Szente  Béla  polgármester:  továbbítani  fogja  a  KÖVÁL  Zrt.  felé,  ugyan  úgy  fog  küzdeni 
Monorierdőért,  mint a szemétszállításnál,  amikor négyszer kellett  átíratni,  amíg pozitív nem lett 
Monorierdő számára a szerződés. Ha a szerződésben vállalat valamit, ahhoz ragaszkodni fognak, 
mert ezt a lakos fizeti. 

Szalai Gábor bizottság tagja: volt egy nagyon szép beruházásuk, ez a park. Készült egy nagyon 
szép szobruk, hogy most milyen, az már őt nem is nagyon zavarja, mert ez egy szélmalomharc. Ami 
nagyon zavarja, az, az, hogy elkészült ott egy locsoló berendezés, itt volt a nagy meleg, nem látta 
azt, hogy elindították volna a locsoló berendezést. Kérdése az, hogy miért nem? Azért füvesítettek, 
azért van a park, a játszótér, hogy a gyerekek zöld környezetben tudjanak játszani. Szeretné, ha ez a 
locsoló berendezés elindulna és kéri majd a testületet is, hogy támogassa.
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Szente Béla polgármester: a locsoló berendezéssel ugyan az a helyzet, mint a szoborral. Eltelt az 
egy év vagy kettő és lehet pótolni a fejeket. A kivitelező ugyan azt mondja, mint a szobornál, hogy 
nem vállalja a felelősséget érte, meg vegye meg az önkormányzat újra.

Szalai Gábor bizottság tagja:  köszöni szépen a nem választ.  Ez azért  nem válasz,  mert annak 
idején az előző polgármesternél is vett a hivatal fejeket. Vannak közmunkások, akik becsavarják 
szépen, majd visszacsavarják. 4-5.000.- Ft-os fejekről van szó. Vannak csavarók, amivel a fejet le 
lehet  csavarozni,  amit  anno nem csináltak  meg.  Javasolja  a  pótlását  és  ezeket  a  kis  csavarokat 
imbusz kulccsal be lehet csavarni és nem fogják a gyerekek szétszedni. Mindenképpen javasolja, ha 
most festésre, glettelésre van pénz, ahol a gyerekeik játszanak, ott legyen egy olyan zöld övezet, ami 
megérdemli Monorierdő központját, hogy szép legyen. 

Balogh Gábor bizottság tagja:  bejelenti,  hogy megérkezett  a  papír  a  bíróságtól  a  Polgárőrség 
ügyében.  Egyelőre  nem  jegyezték  be,  mert  hiánypótlást  kell  benyújtani.  Részletesen  leírják  a 
hiánypótlásokat, most ez van folyamatban. 

Szente Béla polgármester: elkészült a polgárőr autó. Jelen pillanatban önkormányzati fenntartás 
alatt van. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: A bizottsági ülés napirendi pontjai tárgyalásának végére 
értek. Megköszöni a bizottság munkáját. A bizottság ülését 16.03 órakor bezárja. 

K. m. f.

Dr. Pácziné Félix Anna    Balogh Gábor
    bizottság elnöke             jegyzőkönyv hitelesítő
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